
Protokół Nr 30/21
z posiedzenia on-line Komisji Spraw Społecznych, które odbyło się w dniu 20 października
2021r. o godz. 12,00.

Posiedzeniu przewodniczył Pan Piotr Duraj – Przewodniczący ww. Komisji.

Lista obecności radnych Komisji Spraw Społecznych stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

Radni zostali skutecznie powiadomienie o posiedzeniu Komisji.

Porządek obrad :

1. Przyjęcie porządku obrad.
2. Przyjęcie protokołu z posiedzenia KSS nr 29/21 z dnia 15 września 2021r.
3. Zaopiniowanie projektu uchwały ws zmian budżetu miasta Pabianic na 2021r.- proj. nr 2.
4. Zaopiniowanie projektu uchwały ws zmian budżetu miasta Pabianic na 2021r.- proj. nr 5.
5. Zaopiniowanie projektu uchwały ws przyjęcia  Programu współpracy Miasta Pabianic
z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy
z dnia 24 kwietnia 2003r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na 2022 rok.
6. Zaopiniowanie wniosku ws nadania nazwy nowo projektowanej ulicy.
7. Sprawy różne:

Ad. 1
Posiedzenie Komisji Spraw Społecznych odbyło się w trybie on-line. Osoby uczestniczące
w posiedzeniu  otrzymały  wcześniej  informacje  o  sposobie  logowania  się  do  systemu.
Posiedzenie było również transmitowane na stronie www. um.pabianice.pl.

Przewodniczący  Komisji  Spraw  Społecznych  Pan  Piotr  Duraj  (dalej:  Przewodniczący
Komisji)  przywitał  wszystkich  radnych  i  zaproszonych  gości,  którzy  dołączyli
do posiedzenia on-line KSS. Odczytał listę obecności, jeden radny nieobecny.

Przewodniczący  Komisji  zapytał  czy  są  uwagi  do  porządku  obrad  (zał.  nr  2).
Uwag nie było, w związku z tym uważa porządek obrad za przyjęty. 

Ad. 2
Przewodniczący zapytał, czy są uwagi do  protokołu z posiedzenia KSS nr 29/21 z dnia
15 września 2021r., nie było, uważam za przyjęty. 

Ad. 3
Zaopiniowanie  projektu  uchwały  ws  zmian  budżetu  miasta  Pabianic  na  2021r.
-proj.     nr 2 (zał. nr 3)

Skarbnik  Miasta  Pani  Katarzyna  Muszyńska  (dalej:  Skarbnik  Miasta) omówiła
projekt ww. uchwały.
I.  Po stronie planu dochodów dokonuje się zwiększeń w kwocie  100.524,00 zł (94.500
zadania własne i 6.024 zadania zlecone) w tym:
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- z tytułu podpisania przez Miasto Pabianice umowy nr 1/2021 z dnia 13 września 2021 r.
w sprawie dofinansowania ze środków PFRON  programu "Zajęcia Klubowe w Warsztacie
Terapii Zajęciowej"  w Pabianicach ul. Jana Pawła II 68   kwota 13.500,00 zł,
- z tytułu przyznania dofinansowania z Łódzkiego Urzędu Wojewódzkiego na organizację
Transportu  (dowozu)  do  punków  szczepień  przeciwko  wirusowi  SARS-COv-2  oraz
punktów informacji telefonicznej  kwota 6.024,00 zł,
-  z  tytułu  przystąpienia  przez  Miasto  Pabianice,  jako  partnera,  do  projektu  pn.
"Środowiskowe  Centrum Zdrowia  Psychicznego  dla  dzieci  i  młodzieży"  w  Pabianicach
współfinansowanego z Europejskiego Funduszu Społecznego kwota 81.000,00zł.
II.  Zwiększa się plan wydatków o kwotę 100.524,00 zł  (94.500 zadania własne i  6.024
zadania zlecone), w tym:
Wydział Spraw Społecznych i Gospodarczych
-   zwiększenie wydatków na  wynagrodzenia i pochodne od wynagrodzeń na realizację
projektu  pn.  "Środowiskowe  Centrum  Zdrowia  Psychicznego  dla  dzieci  i  młodzieży"
w ramach zadania współfinansowanego z Europejskiego Funduszu Społecznego kwota
81.000,00 zł.
Miejskie Centrum Pomocy Społecznej
-  zwiększenie  wydatków na  wynagrodzenia  i  pochodne  od  wynagrodzeń   związanych
z organizacją transportu (dowozu) do punktów szczepień przeciwko wirusowi  SARS-COv-
2 oraz punktami informacji telefonicznej kwota 6.000,00 zł,
-  zwiększenie  wydatków  w  ramach dofinansowania  ze  środków PFRON,  w  tym:
wynagrodzenia  i  pochodne  od  wynagrodzeń  kwota  6.457,00 zł  oraz  zakup  materiałów
i wyposażenia  kwota 7.043,00 zł.
Kancelaria Prezydenta Miasta 
-  zwiększenie  wydatków  związanych  z  organizacją  transportu  (dowozu)  do  punktów
szczepień  przeciwko  wirusowi  SARS-COv-2  oraz  punktami  informacji  telefonicznej,
w tym: wynagrodzenia i pochodne od wynagrodzeń kwota 21,00 zł oraz zakup materiałów
i wyposażenia kwota 3,00 zł.
III. Ponadto dokonuję się przeniesień w grupach kwota 25.000,00 zł
Wydział Spraw Społecznych i Gospodarczych
Zmniejsza się wydatki w grupie  dotacje na zadania bieżące i przenosi do grupy wydatków
na  realizację  zadań  statutowych   (zakup  materiałów  i  wyposażenia),  środki  zostaną
wykorzystane  na  realizację  zadań  w  ramach  programu  Profilaktyki  i  Rozwiązywania
Problemów Alkoholowych.

Wobec  braku  pytań  Przewodniczący  Komisji  zarządził  głosowanie,  odczytał  imiona
i nazwiska radnych, członków Komisji, którzy kolejno oddawali głosy.

Głosowanie  jawne imienne (zał.  nr  4)  w sprawie  zaopiniowania  projektu  ww.  uchwały:
za - 7, przeciw - 0 , wstrzymało się – 0, nie brało udziału w głosowaniu – 1. Projekt uchwały
został zaopiniowany pozytywnie.

Ad. 4 
Zaopiniowanie  projektu  uchwały  ws  zmian  budżetu  miasta  Pabianic  na  2021r.
-proj.     nr 5 (zał. nr 5)

Skarbnik Miasta omówiła projekt ww. uchwały.
I. Zmniejsza  się  plan  dochodów  o  łączną  kwotę  30.462.190,48 zł  w  następujących
pozycjach:
1. dochody majątkowe (łączna kwota zmniejszenia   per saldem 30.462.190,48   zł)  ,   w tym:
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-  zwiększenie  dochodów   ze  sprzedaży  wyrobów  i  składników  majątkowych  o  kwotę
1.420.000 zł, w Wydziale Gospodarki Nieruchomości, w związku z większymi wpływami
z tego tytułu niż planowano,
-  projekt  UE  pn.  „Łódzki  Tramwaj  Metropolitalny:  etap  Pabianice  –  Ksawerów”  –
zmniejszenie o kwotę 11.779.451,38 zł (w tym dotacja z UE - 10.816.357,56 zł oraz dotacja
z  BP  -  963.093,82  zł)  w  związku  ze  zmianą  harmonogramu  realizacji  inwestycji
w poszczególnych latach i przesunięciem na rok 2022,
-  projekt  pn.  „Modernizacja  i  rozwój  komunikacji  miejskiej  ”–  zmniejszenie  o  kwotę
16.310.507,90 zł (w tym dotacja z UE – 15.089.807,92 zł oraz dotacja z BP - 1.220.699,98
zł)  w związku  ze  zmianą  harmonogramu realizacji  inwestycji  w  poszczególnych  latach
i przesunięciem na rok 2022,
- zmniejszenie o kwotę 1.188.803,02 zł dofinansowania z Rządowego Funduszu Rozwoju
Dróg w zakresie poprawy bezpieczeństwa ruchu drogowego na przejściach dla pieszych
w województwie  łódzkim,  w  związku  z  brakiem możliwości  wykonania  zadania  w  roku
2021, środki te przenosi się na rok 2022,
- zmniejszenie planu dochodów majątkowych persaldem o łączną kwotę 2.603.428,18 zł
w klasyfikacji  budżetowej  758,75816,  §  6100  z  tytułu  dochodów pozyskanych  z  RFIL.
Skorygowana wartość zasili dochody majątkowe roku 2022,
II.  Zmniejsza  się  plan  wydatków  per saldem  o  łączną  kwotę  60.409.783,04 zł
w następujących pozycjach:
1. wydatki bieżące – (kwota   zmniejszenia     324.097,60   zł)  ,   w tym:
- projekt UE pn. „Nie ma jak Rodzina” – zmniejszenie wydatków finansowanych z dotacji
UE o kwotę 324.097,60 zł i przesuwa się ją na rok 2022.
2.wydatki majątkowe – (łączna kwota zmniejszenia   60.085.685,44   zł)  ,   w tym:
-  projekt  pn.  „Modernizacja  i  rozwój  komunikacji  miejskiej”–  zmniejszenie  o  kwotę
22.030.770,58 zł  (w  tym  dotacja  UE   zmniejszenie  o  kwotę  15.089.807,92 zł,  wkład
własny zmniejszenie  o  kwotę  5.720.262,68 zł,  dotacja  BP  zmniejszenie  o  kwotę
1.220.699,98 zł),  w  związku ze  zmianą  harmonogramu  realizacji  inwestycji
w poszczególnych latach i przesunięciem na rok 2022,
-  projekt  UE  pn.  „Łódzki  Tramwaj  Metropolitalny:  etap  Pabianice  –  Ksawerów”
zmniejszenie o  kwotę  30.413.122,47 zł  (w  tym  dotacja  UE   zmniejszenie  o  kwotę
10.816.357,56 zł,  wkład  własny  zmniejszenie  o  kwotę  18.633.671,09 zł,  dotacja
BP zmniejszenie o kwotę  963.093,82 zł), w związku  ze zmianą harmonogramu realizacji
inwestycji w poszczególnych latach i przesunięciem na rok 2022,
- zadanie inwestycyjne pn. „Łódzki Tramwaj Metropolitalny: etap Pabianice – Ksawerów” –
zadania okołoprojektowe -  zmniejszenie o kwotę  3.691.391,30 zł, z tytułu konieczności
zabezpieczenia środków w roku 2022,
-  zmniejszenie wydatków  inwestycyjnych  o  kwotę  1.122,86 zł,  na  zadaniu  „Poprawa
infrastruktury rekreacyjno-sportowej-technicznej na terenie miasta Pabianic - przebudowa
dróg gminnych” – dofinansowanie z RFIL  (ZDM - środki niewykorzystane),
- zmniejszenie wydatków inwestycyjnych o kwotę  556.778,15 zł,  (w tym  dofinansowanie
RFIL  - 452.665,16  zł,  oraz  wkład  własny  -  104.112,99 zł) na  zadaniu  „Poprawa
infrastruktury  rekreacyjno-sportowej-technicznej  na  terenie  miasta  Pabianic  -  Budowa
Pabianickiego Centrum Sportów Wodnych  -  Szkutni"  (MOSIR),  w związku ze  zmianą
harmonogramu realizacji inwestycji i przesunięciem na rok 2022,
-  zmniejszenie wydatków inwestycyjnych o kwotę  2.309.000,00 zł, na zadaniu „Poprawa
infrastruktury rekreacyjno-sportowej-technicznej na terenie miasta Pabianic - przebudowa
amfiteatru i nawierzchni na Górce Aktywności w Parku Wolności” – dofinansowanie z RFIL
(WOŚ) i przeniesienie kwoty 2.150.763,02 zł, na rok 2022,
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- zwiększenie wydatków inwestycyjnych o kwotę 26.510,00 zł, (w tym dofinansowanie RFIL
- 21.552,84  zł,  oraz  wkład  własny  -  4.957,16 zł) na  zadaniu  „Poprawa  infrastruktury
rekreacyjno-sportowej-technicznej na terenie miasta Pabianic -  Modernizacja boiska Orlik
przy SP 3” –   (SP Nr 3),
-  zwiększenie wydatków inwestycyjnych  o  kwotę  137.807,00 zł,  na  zadaniu  „Poprawa
infrastruktury  rekreacyjno-sportowej-technicznej  na  terenie  miasta  Pabianic  -  Budowa
areny  lekkoatletycznej  wraz  z  infrastrukturą  towarzyszącą”  –  dofinansowanie  z  RFIL
(MOSIR),
-  zwiększenie  wydatków na  zadaniu  inwestycyjnym pn."Regulacja  stosunków wodnych
na podtapianych terenach ul. Piłsudskiego" o kwotę 51.448,92 zł (ITK),
-  zwiększenie  wydatków  na  zadaniu  inwestycyjnym  pn."Budowa  drogi  łączącej
ul. Batalionów Chłopskich z ul. Lutomierską" o kwotę 186.740,00 zł (RIM),
-  zmniejszenie  o  kwotę  1.486.006,00  zł,  (w tym  dotacja  RFRD  - 1.188.803,02  zł,
oraz wkład  własny  -  297.202,98  zł), dofinansowanie  z  Rządowego  Funduszu  Rozwoju
Dróg w zakresie poprawy bezpieczeństwa ruchu drogowego na przejściach dla pieszych
w województwie  łódzkim,  w  związku  z  brakiem możliwości  wykonania  zadania  w  roku
2021, środki te przenosi się na rok 2022.
III. Zmiana wyniku budżetu

Skutkiem powyższych zmian po stronie dochodów i wydatków jest zmiana wyniku
budżetu w roku 2021, który ulega  polepszeniu o kwotę  29.947.592,56 zł i po zmianach
będzie wynosił (-) 18.897.466,27 zł (deficyt budżetu).

Deficyt planuje się sfinansować przychodami pochodzącymi z:
- wolnych środków w kwocie 17.226.893,12 zł,
-  niewykorzystanych środków pieniężnych na rachunku bieżącym budżetu, wynikających
z rozliczenia  dochodów  i  wydatków  nimi  finansowanych  związanych  ze  szczególnymi
zasadami wykonania budżetu określonymi w odrębnych ustawach w kwocie 30.468,91 zł,
- niewykorzystanych środków pieniężnych na rachunku bieżącym budżetu wynikających
z rozliczenia środków określonych w art.  5 ust. 1 pkt 2 ustawy o finansach publicznych
i dotacji  na  realizację  programu,  projektu  lub  zadania  finansowego  z  udziałem  tych
środków w kwocie 1.640.104,24 zł,

Wobec  braku  pytań  Przewodniczący  Komisji  zarządził  głosowanie,  odczytał  imiona
i nazwiska radnych, członków Komisji, którzy kolejno oddawali głosy.

Głosowanie  jawne imienne (zał.  nr  6)  w sprawie  zaopiniowania  projektu  ww.  uchwały:
za - 7, przeciw - 0 , wstrzymało się – 1. Projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie.

Ad. 5
Zaopiniowanie  projektu  uchwały  ws  przyjęcia  Programu  współpracy  Miasta
Pabianic     z     organizacjami  pozarządowymi  oraz  podmiotami,  o  których  mowa
w     art.     3     ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003r. o działalności pożytku publicznego
i     o     wolontariacie na 2022 rok (zał. nr 7)

Głównym  celem  Programu  współpracy  Miasta  Pabianic  z  organizacjami
pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia
2003 roku  o  działalności  pożytku  publicznego  i  o  wolontariacie  na  2022  rok  jest
podniesienie  jakości  życia  mieszkańców  poprzez  realizację  zadań  publicznych
Miasta  we  współpracy  z  organizacjami  pozarządowymi  oraz  wzmocnienie  partnerstwa
pomiędzy Miastem a organizacjami pozarządowymi. Współpraca Miasta z organizacjami
pozarządowymi opiera się na zasadach pomocniczości, suwerenności stron, partnerstwa,
efektywności, uczciwej konkurencji i jawności.
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Przedmiotem współpracy  miasta  z  organizacjami  pozarządowymi  jest  realizacja  zadań
należących do sfery zadań publicznych wskazanych w art. 4 ust. 1 ww. ustawy, w zakresie
odpowiadającym zadaniom miasta.
Art.  5a  ust.  1  ustawy  z  dnia  24  kwietnia  2003  r.  o  działalności  pożytku  publicznego
i  o  wolontariacie  jednoznacznie  stanowi  o  obowiązku  uchwalenia  rocznego  programu
współpracy  po  przeprowadzeniu  konsultacji  z  organizacjami  pozarządowymi  oraz
podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 tejże ustawy.
Konsultacje  przedmiotowego  Programu  zostały  przeprowadzone  w  trybie  określonym
w  §  18  załącznika  do  uchwały  Nr  VIII/88/15  Rady  Miejskiej  w  Pabianicach  z  dnia
26 marca 2015 r. w sprawie zasad i trybu przeprowadzania konsultacji z mieszkańcami
Miasta  Pabianic  oraz  z  organizacjami  pozarządowymi  i  podmiotami  wymienionymi
w art. 3 ust.  3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 roku o działalności  pożytku publicznego
i o wolontariacie, zmienionej uchwałą Rady Miejskiej w Pabianicach Nr XIII/142/15 z dnia
25 czerwca 2015 r. oraz Nr VI/68/19 z dnia 24 kwietnia 2019r. I obejmowały:
1)  konsultacje  z  Pabianicką  Radą  Działalności  Pożytku  Publicznego  w  terminie  od
23 września  2021r.  do  7  października  2021r.  –  Pabianicka Rada Działalności  Pożytku
Publicznego przedstawiła w terminie konsultacji pozytywną opinię o Programie wnosząc
dwie uwagi, które zostały uwzględnione;
2) konsultacje z organizacjami pozarządowym i podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3
ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 roku o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie
w terminie od 24 września 2021r. do 8 października 2021r. – uwagi nie zostały wniesione.
Z  przebiegu  konsultacji  zostały  sporządzone  raporty  i  zamieszczone  na  stronie
internetowej  i  tablicy  ogłoszeń  Urzędu  Miejskiego  w  Pabianicach  oraz  w  Biuletynie
Informacji Publicznej.

Naczelnik  Wydziału  Spraw  Społecznych  Pani  Ewa  Smuga  (dalej:  Naczelnik  WSS):
obowiązek  przygotowania  rocznego  planu  współpracy  z  organizacjami  pozarządowymi
wynika z art. 5a ust. 1 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego
i o wolontariacie.  Ciąży  na  nas  również  obowiązek  skonsultowania  tego  programu
z organizacjami  pozarządowymi,  działającymi  na  ternie  miasta  i  Pabianicką  Radą
Pożytku Publicznego.  Program  został  skonsultowany,  wpłynęły  uwagi,  które  zostały
uwzględnione w całości.  Jeśli  chodzi o uwagi do programu, wprowadziliśmy dodatkowy
podział na współpracę finansową i poza finansową, do tej pory była ujmowana łącznie.
Dodaliśmy też punkt, który zgłosiła Pabianicka Rada Pożytku Publicznego tj. § 6.3 pkt 13 –
współpraca  w  formie  poza  finansowej  odbywa  się  w  postaci  współdziałania  z  Forum
Organizacji  Pozarządowych  w  Pabianicach  w  zakresie  promowania  corocznej  akcji
„1% dla Pabianic”, mającej na celu zachęcenie mieszkańców Pabianic do przekazywania
1% z podatku na rzecz organizacji pożytku publicznego działających na terenie miasta.
Jeśli  chodzi  o  dalsze  zapisy,  priorytetowe  zadania  publiczne  zostały  podobne,
ponieważ są to głównie te zadania, które zlecamy organizacjom pozarządowym w trakcie
roku, takie jak np. schronisko dla osób bezdomnych, usługi opiekuńcze, różne działania
dotyczące sportu.  Mamy też zapis o środkach zaplanowanych na realizacje  programu,
wpisaliśmy 3 mln zł, z takim zaznaczeniem, że oczywiście wysokość tych środków określi
uchwała budżetowa, tam będzie ostateczna kwota środków przyznanych na realizację. 

Radna Bożenna Kozłowska: jak mają się te 3 mln do poprzedniego roku i czy ten program
uległ jakimś zmianom, oprócz tych kwestii, które Pani przedstawiła? 

Naczelnik  WSS:  założenia  programu są  takie  same,  realizujemy zadania  priorytetowe,
które  są  obowiązkowe  dla  gminy  z  uwagi  na  ich  charakter,  pomoc  społeczna,  sport,
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oświata, przeciwdziałanie alkoholizmowi i uzależnieniom, to są te kierunki, które cały czas
wspieramy.  Kwota w ubiegłym roku była  mniejsza 2,5 mln,  ale na tym samy poziomie
trudno jest utrzymać, dlatego założyliśmy wyższą kwotę. Natomiast uchwała budżetowa
pokaże w jakiej wysokości środki będą dla nas dostępne.

Radna Bożenna Kozłowska: to jest wzrost 20%, czy to wynika z inflacji?

Naczelnik WSS: myślę, że tak.

Radna Małgorzata Grabarz: czy mamy też program przeciw ubóstwu? 

Ewa Smuga:  nie  mamy takiego programu,  to  są  zadania  pomocy społecznej  i  ona je
realizuje. 

Radna Małgorzata Grabarz: ja rozumiem, że finansowo są to zadania pomocy społecznej,
ale myślałam może o jakiś spotkaniach, żeby wesprzeć takie osoby, bo niestety ubóstwo
rośnie.

Naczelnik WSS: tutaj  też organizacje pozarządowe wspierają podopiecznych np. Team
Challenge, otwierając lodówkę z żywnością dla osób potrzebujących, czy bank żywności,
które  prowadzi  stowarzyszanie  Szansa.  Przeciwdziałanie  ubóstwu  jak  najbardziej  jest
realizowane.

Radna Dorota Pędziwiatr: chciałam podziękować pani Naczelnik za współpracę w zakresie
konsultacji,  bardzo  czynnie  pracowałyśmy.  Chyba  po  raz  pierwszy  Pabianicka
Rada Działalności  Pożytku  Publicznego  zgłosiła  uwagi,  które  zostały  uwzględnione.
Uwagi dotyczyły  podziału  na  działalność  finansową  i  poza  finansową,  a  także
program w temacie „1%”. Jeszcze jedna ważna zmiana dotycząca zmiany nazwy Forum
Organizacji  Pozarządowych.  Dotychczas  nazwa  była  bardzo  długa  i  skomplikowana
i została zmieniona i  również znalazło się to w zapisach tego programu, za co bardzo
dziękuję.

Wobec  braku  dalszych  pytań  Przewodniczący  Komisji  zarządził  głosowanie,  odczytał
imiona i nazwiska radnych, członków Komisji, którzy kolejno oddawali głosy.

Głosowanie  jawne imienne (zał.  nr  8)  w sprawie  zaopiniowania  projektu  ww.  uchwały:
za - 8, przeciw - 0, wstrzymało się – 0 . Projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie.

Ad. 6
Zaopiniowanie wniosku ws nadania nazwy nowo projektowanej ulicy (zał. nr 9) 

Przewodniczący Komisji: wpłynął wniosek mieszkańców, aby nadać nazwę tej ulicy
nawiązującą do już istniejących tj. ul. Łanowa, Przyrodnicza, Zielna. Czy ktoś z Państwa
ma jakieś uwagi?

Naczelnik Wydziału Gospodarki Nieruchomościami Pan Mariusz Witkowski  (dalej:
Naczelnik WGN) przedstawił wniosek.

Nowo  projektowaną  ulicę  tworzą  działki  położone  w  obrębach  P-17  i  P-18
stanowiące własność Gminy Miejskiej Pabianice (numery działek wskazane we wniosku).
Ulica powstała z nieruchomości położonych przy ul. Polnej.

6



W  miejscowym  planie  zagospodarowania  przestrzennego  miasta  Pabianic
przedmiotowa  ulica  oznaczona  jest  symbolem  KDW  –  tereny  dróg  wewnętrznych.
Wzdłuż ww.  nieruchomości  oraz  na  terenach,  do  do  których  przedmiotowa  droga
prowadzi zlokalizowane  są  działki  budowlane,  na  których  znajdują  się  liczne  domy
jednorodzinne – już wybudowane lub w trakcie budowy. Ponadto mieszkańcy okolicznych
posesji  wnioskowali  do  Urzędu  Miejskiego  w  Pabianicach  o  nadanie  nazwy  dla
przedmiotowej  ulicy  w  związku  z  wynikającymi  z  dotychczasowej  sytuacji
utrudnieniami takimi  jak  np.  problemy  z  odnalezieniem  adresata  przez  kurierów,
dostawców, ale co najważniejsze przez służby porządkowe. Okoliczne ulice noszą nazwy:
Jutrzkowicka,  Jasna,  Polna,  Pogodna.  Mieszkańcy zaproponowali  kilka  nazw:  Łanowa,
Przyrodnicza, Zielna, które nawiązują tematyka do już istniejących nazw ulic.

Radna Małgorzata Grabarz: mam taką propozycję, ponieważ nie my mieszkamy przy tej
ulicy, może mieszkańcy między sobą by się porozumieli, która nazwa im by najbardziej
odpowiadała, wówczas przedstawiliby jedną propozycję, którą my zatwierdzimy, żeby nie
narzucać czegoś.

Naczelnik  WGN:  te  propozycje  padły  właśnie  od  mieszkańców  ulic,  także  robienie
referendum na nazwę ulicy tylko  wydłuży procedurę,  a  obawiam się,  że i  tak  nie  uda
się jednej  nazwy wybrać.  Macie  Państwo  takie  kompetencje  i  myślę,  że  z  tych  trzech
propozycji mieszkańców można coś wybrać i mieszkańcy będą zadowoleni.

Wniosek mieszkańców (zał. nr 10).

Wobec  braku  dalszych  pytań  Przewodniczący  Komisji  zarządził  głosowanie,
odczytał imiona  i  nazwiska  radnych,  członków  Komisji,  którzy  kolejno  oddawali  głosy
za nazwą ulicy, którą popierają. Najwięcej głosów tj. 6 padło na propozycję nazwania nowo
projektowanej  ulicy  ul.  Zielna,  2  głosy  na  propozycję  ul.  Łanowej  -  głosowanie  jawne
imienne w sprawie zaopiniowania wniosku ws nadania nazwy nowo projektowanej ulicy
(zał. nr 11).

Ad. 7
Sprawy różne:
Spraw różnych nie było.

Na  tym  zakończono  posiedzenie  on-line  Komisji  Spraw  Społecznych.  Przewodniczący
Komisji zamknął posiedzenie o godz. 12,30.

Protokołowała: Przewodniczył:

    Magdalena Witkowska                          Piotr Duraj 
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